

Board of Directors resolution's disclosure

The management of the Phoenix Power Company SAOG (the "Company") on behalf of the Board of Directors of the Company advises the Capital Market Authority, the Muscat Securities Market and the investors' community that in accordance with the resolutions passed at the Annual General Meeting of the Company on the 19th March 2019 and as resolved by the Board of Directors: "To distribute cash dividend of Baizas 2.00 per share, out of the retained earnings as per the audited financial statements for the financial year ended 31st December 2018 to the shareholders of the Company who are registered in the Company's shareholders' register with the Muscat Clearing & Depository Company SAOC as on 16 January 2020."



Koichi Matsumoto

Chief Financial Officer / Disclosure Officer

الإفصاح عن قرار مجلس الإدارة

يسر إدارة شركة العنقاء للطاقة ش.م.ع.ع ("الشركة") بالنيابة عن مجلس إدارة الشركة أن تُحيط علماً كلاً من الهيئة العامة لسوق المال، وسوق مسقط للأوراق المالية، والمستثمرين بأنه وفقاً للقرارات التي اتخذت في اجتماع الجمعية العمومية السنوية للشركة المنعقدة بتاريخ 19 مارس 2019 ، وكما أقره مجلس الإدارة ، فقد تقرر ما يلي: "توزيع أرباح نقدية بواقع 2.00 بيسة للسهم الواحد من الأرباح المحتجزة وفق القوائم المالية المدققة للسنة المالية المنتهية في 31 ديسمبر 2018 على المساهمين في الشركة المدرجين على قائمة المساهمين المسجلة لدى شركة مسقط للمقاصة والإيداع ش.م.ع.ع.م كما في 16 يناير 2020".



كويئشي ماتسو موتو

كبير المسؤولين الماليين / مسؤول الإفصاح